

Title (en)  
Household dishwasher

Title (de)  
Haushaltsgeschirrspülmaschine

Title (fr)  
Lave-vaisselle domestique

Publication  
**EP 2283765 A2 20110216 (DE)**

Application  
**EP 10169634 A 20100715**

Priority  
DE 102009028035 A 20090727

Abstract (en)

The dishwasher (1) has guiding units e.g. guide rails (5, 6) or guide bars, connecting a rinsing good pullout (4) and a floor (8). The floor is assigned to the pullout and provided for rinsing goods e.g. kitchen utensils, cutlery and/or containers, to be arranged in the dishwasher. The guiding units hold a storing surface (9) of the floor during movement of the floor from a working position into a loading position and vice versa by continuous orientation. The guiding units exhibit an axis running vertically in a usage position of the dishwasher.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Haushaltsgeschirrspülmaschine (1) mit einem Spülgutauszug (4), dem eine Etagere (8, 14) für in der Haushaltsgeschirrspülmaschine (1) anzuhörendes Spülgut zugeordnet ist, die in eine Arbeitsposition zum Reinigen des Spülguts und in eine Beladeposition zum Beladen und/oder Entladen der Etagere (8, 14) gebracht werden kann, wobei den Spülgutauszug (4) und die Etagere (8, 14) verbindende Führungsmittel vorgesehen sind. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Führungsmittel die Ablagefläche (9) der Etagere (8, 14) während einer Bewegung der Etagere (8, 14) aus der Arbeits- in die Beladeposition und umgekehrt mit im Wesentlichen gleichbleibender Orientierung halten.

IPC 8 full level

**A47L 15/50** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47L 15/502** (2013.01); **A47L 15/506** (2013.01); **A47L 15/505** (2013.01)

Cited by

WO2013182512A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2283765 A2 20110216; EP 2283765 A3 20150114;** CN 101966069 A 20110209; DE 102009028035 A1 20110203

DOCDB simple family (application)

**EP 10169634 A 20100715;** CN 201010239523 A 20100727; DE 102009028035 A 20090727